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Z A P I S N I K 

Sa trece (3) redovne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane 08. Februara 2022. godine, sa 

početkom u 10:00 časova, sa sledećim dnevnim redom: 

DNEVNI RED 

1. Polaganje zakletve clanova koji su zamenjeni 

2. Usvajanje Zapisnika sa predhodnih sednica  

3. Razmatranje Predlog-Odluke o formiranju Opštinskog Odbora za Bezbednost 

Zajednica (OOBZ),  

4. Razmatranje Predlog-Odluke za imenovanje Komisije za procenu davanja 

opštinske nepokretne imovine na korišćenju (bife u objekat opštine),  

5. Razmatranje Predlog-Odluke za imenovanje Komisije za Žalbe za davanje na 

korišćenje nepokretne imovine opštine,  

6. Razmatranje Predlog-Odluke za davanje na kratkoročno korišćenje opštinske 

nepokretne imovine (bife u objekat opštine),  

7. Određivanje 3 delegata Skupštine opštine Dragaš za predstavnike u Skupštini 

Asocijacije Kosovskih Opština.  

8. Izbor potpredsednika Opštine za zajednice,  

9. Eventualno.  

 

g.Uran Halimi – Pozdrav poštovani delegati, predsedniče i svi prisutni. Otvarama trecu sednicu 

za ovu kalendarsku godinu, na kojoj kao što ste upoznati imamo ove navedene tačke dnevnog 

reda. Postavljam na glasanje dnevni red. Ko je ZA-22. Ko je PROTIV-0. Ko je UZDRŽAN-0. 

Zaključujum da se ovim usvaja dnevni red. Sada prelazimo na razmatranje tačaka dnevnog reda. 

 

 Prva tačka dnevnog reda 

g.Uran Halimi – U okviru ove tačke imamo Polaganje zakletve novih članova Skupštine koji su 

zamenjni. Pozivam Mehmet Spahiu i Naser Myrtezani da daju zakletvu. 

g.Mehmet Spahiu – Poštovani svi prisutni ‘’ Ja, Mehmet Spahiu, zaklinjem se (ili svečano 

izjavljujem) da ću svoje dužnosti obavljati časno, lojalno, bez pristrastnosti i savesti i u skladu 

sa zakonom, i vršiću svoja ovlašćenja kao poslanik Skupštine opštine Dragaš- u cilju 

obezbijediti uslove za miran život za sve”. Zaklinjem se! 
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g.Naser Myrtezani - Poštovani svi prisutni ‘’ Ja, Naser Myrtezani, zaklinjem se (ili svečano 

izjavljujem) da ću svoje dužnosti obavljati časno, lojalno, bez pristrastnosti i savesti i u skladu 

sa zakonom, i vršiću svoja ovlašćenja kao poslanik Skupštine opštine Dragaš- u cilju 

obezbijediti uslove za miran život za sve”. Zaklinjem se! 

 

Druga tačka dnevnog reda 

g.Uran Halimi – Da li imate primedbu na Zapasnike? Postavljam na glasanje Zapisnike. Ko je 

ZA-27. Ko je PROTIV-0. Ko je UZDRŽAN-0. Zaključujum da se ovim usvajaju Zapisnici. 

 

Treća tačka dnevnog reda 

g.Uran Halimi – U okviru ove tačke imamo Razmatranje Predlog-Odluke o formiranju 

Opštinskog Odbora za Bezbednost Zajednica (OOBZ), dajem reč predsedniku. 

g.Bexhet Xheladini – Poštovani, u okviru ove tačke imate Predlog-Odluke o formiranju 

Opštinskog Odbora za Bezbednost Zajednica (OOBZ), želim da dam neka objašnjenja i neke 

male izmene. Kod predstavnika OIZ Dragaš umesto Dritona Cengaj je predložen Xhafer 

Fejziu, sam predsednik je potpisao ovaj zahtev za izmenu. Takođe imamo jedan zahtev od 

strane Shpresim Ramadanija, komandira pogranične policije da i on bude deo ovog saveta, 

ja sam se konsultovao sa predsednikom opštine Peć, oni u njihovom sastavu nemaju  

komanditra pogranične policije dok opština Prizren ima. Tako da i moje mišljenje je da i 

Shpresim Ramadani, komandira pogranične policije bude mogući član OOBZ-a. Takođe, u 

našoj opštini su formirane dve Islamske zajednice. Jedna koja deluje u opoljskom delu i 

jedna u gorskom. Tako da je Islamska zajednica za region Gore je legitimna zajednica, koja 

je formirana Odlukom Muftije Naima Ternave, prvenstveno kao incijativni Odbor a kasnije i 

kao OIZ za region Gore što je i urađeno i potpisano od strane Ajni Sinanija. Što znači da je 

Odbor IZ za region Gore, legitiman Odbor, tako da mislim da i ovaj Odbor treba da bude 

član OOBZ-a, te povodom toga su predložili dr.Munafis Hodža za člana OOBZ-a. 

g.Artan Loshaj – Pozdrav svima, u ovom OOBZ-a su skoro svi predstavljeni, ja imam jedan 

predlog za predsednika i skupštinu, juče na Komitetu smo imali 16 članova, danas 

predsednik predlaže Shpresim Ramadanija, komandira pogranične policije i Munafisa iz 

Odbor IZ za region Gore, ja predlažem da imamo još jednog člana, predstavnika lokalnih 

medija. Jer je i ranije bio u OOBZ-a, tako da predlažem iz lokalnih medija bude predstavnik 

iz Radio Sharri. 

g.Nedžmidin Sejdilar - Pozdrav svima, ja sam se javio za reč isključivo da pomognem 

poziciji. Da ih pravno uputim na neka administrativna uputstva, kao na primer gde su ovde 

postavili gospodina Kaplana Fetahu, da po AU ova pozicija pripada najvećoj parlamentarnoj 
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grupi, druga stvar na poziciji nevladinih organizacija administrativno uputstvo kaže da tu 

mora da bude predstavnik medija. 

g.Driton Ademi - Mi kao parlamentarna grupa predlažemo da umesto pozicije albanskog 

predstavnika umesto Kaplan Fetahu bude Granit Rifaj a na mesto predstavnika Saveta 

roditelja umesto Ismail Qafleshi bude Shkelqim Hulaj, na poziciji Ekipe za del.bezbednosti 

umesto Zeni Krasniqi bude Qerkin Krasniqi. Znači  da se izmene tačke 4, 10 i 13. 

g.Bexhet Xheladini – Pozivam članove Skupštine da glasaju predlog predsednika kojeg ste 

dobili u materijalu, sa dodatnim predlozima koje sam kasnije predložio. 

g.Uran Halimi – Prelazimo na glasanje. Ko je Za predlog predsednika opštine sa datim 

dopunama. Ko je ZA-14. Ko je PROTIV-11. Ko je UZDRŽAN-2. Zaključujum da se ovim 

usvaja predlog Predsednika u vezi sa OOBZ. 

g.Shpetim Hajredini – Pozdrav svima, dešava se da svake sedice imamo propust, nemarno ili ne 

neznam, prvenstveno ste trebali da stavite na glasanje predlog dva delegata PDK a posle predlog 

predsednika a ne obrnuto. Nadam se da više ne ćete ponavljati istu grešku. 

g.Uran Halimi – Trebati imati na umu da je prvo došao predlog Predsednika a onda su usledili 

predlozi. Ima li drugih, ako nema postavljam na glasanje Odluku predsednika Ko je ZA-14. Ko 

je PROTIV-8. Ko je UZDRŽAN-3. Zaključujum da se ovim usvaja Odluka Predsednika u vezi 

sa formiranjem OOBZ. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Poštovani, ja sam trenutno zbunjen, neznam da li smo za istu stvar glasali 

dva puta, i ako smo glasali za istu stvar dva puta, jednom ste imali 14 Za, 12 Protiv, sada imate 

14-Za, 8-Protiv. Koje glasanje je na snazi ako možete da mi objasnite. 

g.Uran Halimi – Prvenstveno smo glasali za predlog Predsednika a drugo glasanje je bilo za 

Odluku Predsednika 

 

Četvrta tačka dnevnog reda 

g.Uran Halimi – U okviru ove tačke imamo Razmatranje Predlog-Odluke za imenovanje 

Komisije za procenu davanja opštinske nepokretne imovine na korišćenju (bife u objekt opštine). 

g.Bexhet Xheladini – U vezi ove tačke, dobili ste predlog Odluku, u okviru ovoga predlažem da 

se skine Xhylferije Bahtiari i da se umesto nje predloži jedan član iz PDK-a. 

g.Shpetim Hajredini – Pošto imamo izmene u zadnjim momentima, iako smo nameravali da 

tražimo da jedan član bude iz PDK-a, tada predlažemo g.Driton Ademi. 

g.Uran Halimi – Ima li drugih diskutanata, pošto nema, prelazimo na glasanje. Ko je Za predlog 

predsednika opštine sa datom dopunom. Ko je ZA-24. Ko je PROTIV-0. Ko je UZDRŽAN-3. 

Zaključujum da se ovim usvaja predlog Predsednika u vezi sa ove tačke. 
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Peta tačka dnevnog reda 

g.Uran Halimi – U okviru ove tačke imamo: Razmatranje Predlog-Odluke za imenovanje 

Komisije za Žalbe za davanje na korišćenje nepokretne imovine opštine. Pozivam Predsednika 

ako želi da uzme reč ili neko drugi od delegata. 

g.Samidin Xheladini – Pozdrav svima, ja sam predložen za člana ove komisije, ali ja lično ne 

želim da budem član, ako bi mogao neko drugi da me zameni. 

g.Naser Myrtezani - Predlažem g.Anesa Mehmeti za članicu. 

g.Uran Halimi – Ima li drugih diskutanata, pošto nema, prelazimo na glasanje. Ko je Za 

usvajanje ove tačke sa datom dopunom. Ko je ZA-15. Ko je PROTIV-0. Ko je UZDRŽAN-6. 

Zaključujum da se ovim usvaja Odluka u vezi sa ove tačke. 

 

Šesta tačka dnevnog reda 

g.Uran Halimi – U okviru ove tačke imamo: Razmatranje Predlog-Odluke za davanje na 

kratkoročno korišćenje opštinske nepokretne imovine (bife u objekat opštine). Ima li drugih 

diskutanata, pošto nema, prelazimo na glasanje. Ko je Za usvajanje ove tačke Odluke. Ko je ZA-

14. Ko je PROTIV-0. Ko je UZDRŽAN-13. Zaključujum da se ovim usvaja Odluka u vezi ove 

tačke dnevnog reda. 

Sedma tačka dnevnog reda 

g.Uran Halimi – U okviru ove tačke imamo: Određivanje 3 delegata Skupštine opštine Dragaš za 

predstavnike u Skupštini Asocijacije Kosovskih Opština, po formuli koja nam je poslata, a koji 

su tražili da predložimo 3 delegata, od kojih dvojica iz dve najveće političke partije u Skupštini, 

jedan iz PDK jedan iz LDK i jedan iz najveće nevećinske političke partije predstavljene u 

Skupštini. Pozivam šefove političkih parlamentarnih grupa da predlože svoje kandidate. 

g.Shpetim Hajredini – Pozdrav, mi iz političke partije PDK predlažemo g.Sevim Avdullahu. 

g.Naser Myrtezani – Mi predlažemo g.Samidin Xheladinija. 

g.Miralem Rahte – Mi iz Koalicije Vakat imenujemo g.Munira Jonuzi. 

g.Uran Halimi – Ko je Za usvajanje ovih predloga. Ko je ZA-27. Ko je PROTIV-0. Ko je 

UZDRŽAN-0. Zaključujum da se ovim usvajaju predlozi u vezi ove tačke dnevnog reda. 

 

Osma tačka dnevnog reda 

g.Uran Halimi – U okviru ove tačke imamo: Izbor potpredsednika Opštine za zajednice. Pozivam 

predsednika da predloži kandidata. 
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g.Bexhet Xheladini – Na osnovu člana 61 ZLS-a, odnosno člana 61.3 gde se navodi da 

imenovanje i razrešenje potpredsednika Opštine za zajednice se predlaže od strane Predsednika 

opštine. Za mogućeg potpredsednika Opštine za zajednice predlažem g.Fejsal Halilovića, rođen 

1989 iz sela Globočica, Goranac, aktuelni član Skupštine opštine Dragaš iz partije JGP-a, otac 

dvoje dece. Ranije je obnašao funkciju Direktora direktorata za Poljoprivredu u prošlom 

mandatu, ono što je najvažnije jeste da je prihvatio moju kandidaturu za potpredsednika Opštine 

za zajednice. Hvala. 

g.Shpetim Hajredini – Želim znati u vezi procedura koje će se sada sprovoditi, da li ćemo se 

pridržavati onih koje smo usvojili na prvoj sednici za izbor potpredsednika Opštine za zajednice 

ili će se drugačije postupati. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Ja mislim da će u ovom sazivu Skupštine najkomplikovanija tačka biti 

odabir potpredsednika Opštine za zajednice. Skladu tome da mi imamo već jednu otvorenu 

sednicu, koju g.Jonuzi koju je tada predsedavao nije zatvorio već prekinuo. Imamo kandidata 

g.Munazira Kuka. Sada na ovoj sednici predsednik predlaže drugog kandidata. Opet sam ja 

zbunjen, možda sam ja najgluplji u ovoj sali, priznajem, ali mi je nejasno šta će se dogoditi sa 

onom sednicom tamo koju nismo zatvorili. I tamo je Munazir Kuka, šta će biti ako sada 

izaberemo Halilovića a na onoj drugoj Munazira Kuka, hoe li opstina imati dva zamenika 

gradonacelnika iz zajednice. Drugo: Predsednik opstine i dalje nastavlja da sluzi na ruci onima 

koji nastoje da cepaju Goru i goranski zajednicu. Insistira na kandidatu iskljucivo iz jedne 

stranke. G.predsedavajuci vi ste mi zivi svedok da se i predsednik Vakata zalio na ovo. Da je 

rekao kako ga Predsednik opstine ucenjuje sa direktorijatima da podrzi kandidata JGP-a. Zajedno 

smo bili kada smo razgovarali kada smo bili sa g.Redzeplarom, ako se secate. Ja ovde imam 

samo jedan glas i nemogu puno da se bunim protiv ovoga, vladajuca stranka insistira da prodje 

ovaj kandidat. Nastoji da kupuje delegate i uspeva u tome, svaka im cast. U tome su vesti i 

nemam nista protiv toga. Molim sve odbornike da pripaze malo, jer ovakvo nastojanje direktno 

unistava narod u Gori. Predsednik opstine imao veoma lak zadatak, samo da sakupi manjinske 

delegate na jednom stolu mi cemo se sami dogovoriti. Predsednik dovodi sebe u situaciji da 

insistirajuci na jednog kandidata dovodi njegove koalicione partnere da se zale na njega. Sam 

predsednik Vakata se zalio da ga predsednik ucenjuje da ako ne prodje kandidat JGP-a da ce im 

razresiti direktore. Ovo je zaista strasno. Ne radio se ovde o nama, nema nista protiv nijednog 

kandidata. Ja sam totalno zbunjen kao i narod. Mesto zamenika predsedniak znaci puno cak je u 

Zakonu titulisano kao gradonacelnik za zajednice. Zato je predvidjeno da se odabira ovde u 

Skupstinu. On nemoze biti nikakav dogovor koalicije, tako predvidja Zakon. Zamislite da imamo 

situaciju dve politicke partije iz redova nevecinskih zajednica jedna u opoziciji sa 4 delegata a 

ona u poziciji sa 1 delegatom. Kome ce pripasti to mesto. Ja od delegata trazim politicki zrelost i 

da ne dopustimo da se ovakve stvari desavaju u skupstini. Predsednik opstine moze raspolagati 

sa direktorijataima ali mesto gradonacelnika za zajednice je predvidjeno da se glasa u Skupstini, 

samim nastojanjem na jednu stranu, krse se osnovna ljudska prava, biraca i gradjana u Gori. 
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g.Munir Jonuzi – Postovani, u vezi prekida skupstine, kolega je u pravu, ja sam upotrebio 

pogresan termin, upotrebio sam termin koji znaci prekid skupstine. Obzirom sta se sve desavalo 

na toj skupstini i kako su stvari tekle, meni je opala koncetracija i umesto da zavrsim skupstinu ja 

sam upotrebio pogresna termin i  jos sam dodao da nismo odabrali ovaj put ali nastavicemo 

drugom prilikim. Mislim da je izbor zam.grad.iz nevecinske zajednice jako bitan za nas i da 

cemo pokusavati da uvek izabiramo, na ovoj i nekoj narednoj. Obzirom da nevecinska zajednica 

treba da odluci ona ce i odlucivati. Ako nevecinske zajednica, zavisdi od procedure, da li ce biti 

na glasanje prvo nevecinska pa vecinska zajednica, videcemo, ali ako ima vecinu iz nevecinske 

zajednice onda znaci da se nevecinska zajednica slaze sa tim. Tacno da je ovo 2 predlog, imali 

smo Munezira Kuka, nije proso, ta sednica je zavrsena, dakle postoji volja predsednika opstine 

da razgovara sa nevecinskom zajednicom o kandidatima. Radi se o tome da predsednik zeli da se 

sto pre resi ovo pitanje. Povodom ovih ozbiljnih optuzba na racun Kaolicije Vakat i njenog 

predsednika sa ovog mesta mogu svima potvrditi da nije bilo nikakvih ucena, i za izbor 

podpredsednika i za izbor direktora, jednostavno bilo je pitanje koalicije, da li zelimo da 

participiramo u vlasti ili ne, mi smo odabrali da zelimo i ja ne vidim problem u tome.  

g.Nedžmidin Sejdilar – g.predsedavajuci, da li smo ja i vi zajedno sedeli sa g.Adnanom 

Redzeplar kada se zalio na ovo pitanje. Ovde pred skupstinom ispada da ja lazem a mi smo 

zajedno sedeli sa g.Adnanom Redzeplar kada se zalio i kada je rekao da ako  ne prodje 

Podpredsednik nama ce Predsednik razresiti direktore, ili ja mozda ne pamtim. Mozda Munir 

nema koordinaciju sa svojim sefom pa ovako razgovara. g.Adnan Redzeplar je lisno rekao da mi 

ne zelimo da podrzimo kandidata JGP-a, niti ceo Vakat, ali moramo da podrzimo inicijativu 

Predsednika jer ako na tacka ne prodje Predsednik ce nam razresiti direktore. Molim vas 

g.predsedavajuci da izadjete za govornicom i da kazete da li ja lazem ili ne. 

g.Munir Jonuzi –Ja neznam sta je bilo na tom sastanku, ali predsednik Vakata kao i svi mi iz 

Vakata, uvek se zalimo i uvek cemo se zaliti na diskriminatorsko AU-o koje je dato od strane 

MALS-a, to diskriminatorsko AU-o se uvek menja. 2014, 2019, 2023 zasto, zato sto se 

favorizuje samo jedna zajednica i mi cemo se na to uvek zaliti. Ne mislim ovde (da me neko 

pogresno rne razume) ovde samo na goransku zajednicu, goranskoj zajednici odgovara u 

Dragasu, u Prizrenu bosnjackoj ali se na celom Kosovu favorizuje druga zajednica. I uvek cemo 

se zaliti na takvo AU-o i nastojacemo da se ono promeni. Da li smo zadovoljni ili ne je druga 

stvar ali moramo da postujemo. Ako Koalicija Vakat izadje i bude protiv, goranska zajednica ce 

nas optuziti, zasto, zato sto blokiramo proces. Ako su 3 delegata protiv ovoga onda kanidadat za 

podpredsednika nikada nece biti izabran. Goranska zajednica i svi u Gori ce bnas optuziti da 

blokiramo proces jer po AU treba da bude iz goranske zajednice. Nama ne smeta da bude iz 

goranske zajednice, moramo malo da gledamo i volju naroda, ako jedna partija ima 1200, druga 

300 glasova, onda po demokratiji ona ima pravo da bira ili bude u povlascenom polozaju. Ja 

neznam, mozda ste i vi u pravu, mozda je tako rekao, mi se ucvek zalimo na AU. Ne moze niko 

da nas ucenjuje. Da li  mi moramo da budemo zastupljeni u vlast, pa ne moramo. Mi smo bili 

spremni da budemo u opoziciji. Pod odredjenim okolnostima mozemo da participiramo. 
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g.Samidin Xheladini – Vec nekoliko sednica se suocavamo sa ne koordinacijom. Mislim da se 

treba dati mogucnost nevecinskoj zajednici da pokaze sebe. Mi kao vecinska zajednica cemo 

podrzati vas izbor u prvoj rundi, na nacin kako bi nevecinska zajednica za njihovim tajnim 

glasanjem odluciti jesu li za Fejsala ili ne. Ako on ne prodje, bice neki novi kanidat, mi ne 

zelimo da jedan mandat prodje bez podpredsednika kao sto se desilo ranije. Mi kao vecinska 

zajednica smo spremni da vam pruzimo mogucnost da glasate i nema potrebe za debatom, 

stavljamo na glasanje i videcemo ko je za a ko protiv. 

g.Uran Halimi – Zelim da vas takodje obavestim u vezi zahteva Sare Rifaj, koji mi je upucen, 

kao i administraciji, kojom dokazuje da je kandidat PDK ali u njenoj potvrdi dokazuje da pripada 

goranskoj zajednici. Da ne bi doslo do odredjenih gresaka, ja sam trazio pravni savet u MALS-u, 

da nam potvrde da li gj.Rifaj moze glasati kao zajednica ili delegat PDK-a. Zato trazim da se ova 

tacka dnevnog reda odlozi do naredne sednice, gde ce MALS do tada potvrditi u kom delu 

glasanja ce Sara Rifaj ucestvovati.  

g.Nedžmidin Sejdilar – U pravu ste da se ova tacka dnevnog reda odlozi do naredne sednice, ja 

vas podrzavam i konacno da se donese jedna prava odluka. 

g.Bexhet Xheladini – Ja sam misljenja da se tacka ne treba odloziti. Bez obzira hoce li se izabrati 

ili nece, tacka dnevnog reda treba da se procesuira i Skupstina treba da odluci. Ja kao predsednik 

sam dao predlog. Zahtev je poslat u MALS radi pravne interpretacije, ja sam se konsultovao sa 

predstavnicima nevecinske zajednice, predstavnici nevecinske zajednice su misljenja da Sara 

Rifaj moze ucestvovati u procesu izbora podpredsednika, tako da mislim da nema potrebe da se 

tacka odlaze, ako ona zeli ucestvovati u glasanju i da izrazi njenu zelju moze slobodno a sednica 

treba da se nastavi. 

g.Uran Halimi – Ove nije u pitanju zelja, hteti ili ne hteti, dok smo trazili misljenje i pravnu 

interpretaaciju ja mislim da trebamo sacekati odgovor nadleznih. 

g.Munir Jonuzi – ZLS kaze da prilikom izbora podpredsednika kaze da glasa vecinska i 

nevecinska zajednica, to je u redu i nije nista sporno. AU isto kaze. Ne vidim nikakav problem 

zasto g.Sara Rifaj ne bi glasala ispred nevecinske zajednice, zato sto skrecema paaznju sadan na 

najveci akt jedne drzave, skrecem paznju na Ustav Republike Kosova, koji u clanu 57 kaze: 

Svaki pripadnik zajednica moze slobodno da izabere da li da se prema njemu postupa ili ne 

postupa kao propadnikom date zajednice, a u vezi izbora i koriscenja tog prava, ne sme iamti 

nikakve neprijatnosti niti diskriminaciju. Mislim da je ovaj clan Ustava jasan i omogucava joj 

glasa ispred neveciinske ili vecinske zajednice, jer ona sama odlucuju kako treba biti tretirana. 

Mislim da u ovoj skupstini ne postoji osoba koja ce doneti u pitanje njenu pripadnost. 

g.Munir Jonuzi – Posto je ispred javnog mnjenja sada stvorena zbunjenost, trebamo kazati da 

Pajtesa Berisha iz LVV-a je sada presla, iz svojih licnih opravdanja u LDK. Vracamo se 

predlogu, ja licno ne zelim da snosnim odgovornost u vezi Sare Rifaj, trazio sam objasnjenje il 

MALS, pitam sada da li zelite da sacekamo misljenje ili da nastavimo. 
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g.Nedžmidin Sejdilar – Ja ne vidim razloga zašto tolika žurba sačekaćemo MALS da da svoj 

odgovor po ovom pitanju, izmedjuostalog vladajućoj koaliciji to ide na ruku, možda će u 

međuvremenu imati dovoljno vremena da kupe još dva-tri delegata.  

g.Uran Halimi – Nije moja odgovornost hoce li kupiti ili nece, moja namera jeste da skinem 

odgovornost, zato sam i trazio taj savet od strane MALS-a. Ako skupstine zeli da sacekamo, 

cekacemo ako zelite da glasamo glasacemo. Ko je da za moj predlog da se saceka odgovor 

MALS-a? ZA-13, Protiv-14. Time predlog predsednika prolazi. 

Sada postavljamo na glasanje tacku dnevnog reda: Izbor potpredsednika Opštine za zajednice. 

Prvo treba da glasa vecinska zajednica a onda nakon njih nevecinska zajednica. 

g.Artan Loshaj – I ja sam za glasanje, samo da kazem da smo na zadnjoj sednici imali komisiju, 

da li ce ta komisija nastaviti ili cemo formirati drugu. Po ranijij praksama i svih skupstinja 

glasamo tajnim glasanjem. 

g.Uran Halimi – Ovo smo vec diskutovali na prosloj sednici. Prcitacu jos jednom ZLS Na 

osnovu člana 61 ZLS-a, odnosno člana 61.3 gde se navodi da imenovanje i razrešenje 

potpredsednika Opštine za zajednice se predlaže od strane Predsednika opštine. Treba se podrzati 

od strane vecine delegata koji su prisutni i koji glasaju. Ne pominje se tajno glasanje, kao i 

vecine clanova skupstine koji su prisutni i koji glasaju iz pripadaju nevecinskoj zajednici. Znaci 

otvorenim glasanjem, posto su vec i obezbedili glasove mislim da se treba glasati otvorenim 

glasanjem. 

g.Artan Loshaj – Malo pre ste izbegli odgovornost u vezi Sare Rifaj, i ja sada zelim isto, mi 

smo vec formirali komisiju, sada dolazimo u suprotnost sami sa sobom. Nisam protiv. Ali 

smo vec formirali komisiju.  

g.Uran Halimi – Ta sednica je zavrsena, i ta tema je zavrsena, ticala se drugog kandidata. 

Prelazimo na glasanje, za moj predlog da se glasa otvoreno. Ko je ZA-16. Ko je PROTIV-10. Ko 

je UZDRŽAN-0. Zaključujum da se ovim ide na otvoreno glasanje. Prvo treba da glasaju svi 

delegati skupstine a onda svi delegati nevecinske zajednice. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Obzirom da ste rekli da ce prvo glasati svi delegati skupstine a onda svi 

delegati nevecinske zajednice, mozete li mi objasniti kako ste to zamislili. Znaci svi odjednom 

glasamo nas 27 i onda opet nas svi 7 glasamo ponovo, onda to dolazi u sukob sa procedurom, 

onda cete imati ovde 34 glasova a ne 27. 

g.Uran Halimi – Ovo je treci put kako cu morati procitati ZLS Treba se podrzati od strane svih 

delegata koji su prisutni i koji glasaju, kao i vecine clanova skupstine koji su prisutni i koji 

glasaju iz pripadaju nevecinskoj zajednici. 

g.Samidin Xheladini – Mislim da su se sada stvorili uslovi, Nedzmidinu je ocigledno jasno, 

pametniji si od svih, i dobro znas, prvo glasa vecina pa onda vi. 
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g.Nedžmidin Sejdilar – Zamislimo situaciju, nas 27 glasa i glasamo svi odjednom, i ja sad u 

prvom krugu zajedno sa 27 glasam Za, onda vi dajete da glasa manjinska zajednica, onda ja 

glasam protiv, kako cete vi brojati moj glas, ja vas pitam da mi ovo objasnite, znam ja sta kaze 

Zakon. Ja sad u prvom krugu zajedno sa 27 glasam Za, onda vi dajete da glasa manjinska 

zajednica, onda ja glasam protiv, kako cete vi tehnicki brojati moj glas.  

g.Munir Jonuzi – Evo i ja da se slozim sa Nedzmidinom u jednoj stvari, zaista je moguce da se 

desi, u prvom krugu glasate Za a u drugom Protiv. Ja bi predlozio nesto drugo, da prvo 

nevecinska zajednica glasa jer ipak j eovo podpredsednik iz nevecinske zajednice, na taj nacin vi 

iz vecinske zajednice znacete koja je volja nevecinske zajednice, da li smo zadovoljni ili nismo. I 

onda pristupite glasanjem kandidata iz vecinske zajednice i ubrojite te glasove. 

g.Uran Halimi – Mozemo vas predlog staviti na glasanje. 

g.Artan Loshaj – Ponovo ste u sukobu sa Zakonom, malo pre ste rekli da prvo treba da glasa 

vecina sada kazete manjina. Ne razumem. Zakonom nema predlog. 

g.Uran Halimi – Pravo svakog delegata jeste da da predloga ja da ga ispostujem i stavim na 

glasanje. Predlog se mora staviti na glasanje, morate ispostovati i moju poziciju. Ko je za predlog 

Munira da prvo glasa nevecinska zajednica a onda vecinska. Ko je ZA-25. Ko je PROTIV-0. Ko 

je UZDRŽAN-2. Zaključujum da se usvaja predlog Munira. Nastavljamo sa glasanjem za 

podpredsednika, prilikom cega ce glasati prvo nevecinska zajednica otvorenim glasanjem. Ko je 

za predlog Predsednika da Potpredsednik opštine za zajednice bude Fejsal Halilovic, ZA-4. Ko je 

PROTIV-1. Ko je UZDRŽAN-2. Usvaja se predlog glasovima vecine nevecinske zajednice. 

Sada prelazimo na glasanje vecine, opste vecine delegata za predlog Predsednika da 

Potpredsednik opštine za zajednice bude Fejsal Halilovic. Ko je ZA-14. Ko je PROTIV-3. Ko je 

UZDRŽAN-10. Sa 14 glasova Za, protiv 3 i 10 uzdrzanih izabira se Potpredsednik opštine za 

zajednice iz JGP partije, g. Fejsal Halilovic. Cestitam. 

g. Fejsal Halilovic – Pozdrav svima, dozvolite mi da vas pozdravim ispred nevecinske zajednice 

koju predstavljam i u svoje licno ime, i ujedno da vam se zahvalim Predsedniku opstine i 

delegatima, koji su mi danas ukazali poverenje i izabrali me za Potpredsednik opštine Dragas za 

zajednice. Pred svima vama obecavam da cu casno, posteno i odgovorno obavljati svoje zadatke 

koje budu u delokrugu Potpredsednika za zajednice opštine Dragas. 

g.Munir Jonuzi – Prvo bih hteo da cestitam novoizabranom Podpredsedniku za zajednice, vidim 

da je moje drugo glasanje izazvalo cudjenje kod odredjenih delegata, ja sam samo hteo da 

ukazem na lose napisan Zakon. Ono sto je i kolega rekao, jedan put glasate za a jedanput protiv. 

To je lose napisan Zakon i treba da se ponovo uradi revizija tog Zakona, da se definise, da prvo 

recimo glasaju vecinske partije, nevecinske partije i drugo da se jedan glas ne moze racunati i 

kao Za i kao Protiv. Ono na sto je Nedzmidin pokusavao da ukaze malo pre.  

g.Nedžmidin Sejdilar – g.Halilovicu sretno, ali bih vas izmedju ostalog zamolio da ne dajete 

ostavku na mesto delegata, dok nam MALS ne donese epilog ove sednice. Jer ovde imamo 
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totalno nejasnu situaciju. g.Jonuzi je u prvom krugu glasanja glasao protiv a u drugom za, 

ispada da ova skupstina ima 28 delegata a ne 27. Obzirom da je glas vise, zato najiskrenije 

vas savetujem, jer ce sigurno MALS vratiti ovu tacku nazad na razmatranje, obzirom da smo 

prekrsili pravila glasanja, stim u vezi nemojte da dajete ostavku na mestu delegata, sacekajte 

do sledece sednice dok vas legitimno i legalno izaberemo.  

g.Munir Jonuzi – Ovde nije u pitanju samo moj glas, ako pogledate rezultate glasanje, 

videcete 14-10-3, sigurno ne prelazi 28, a ako racunamo ono sto smo mi glasali onda to su 

34 glasa, ako racunate moj glas dva puta, onda mozete i svoj, dva puta uzdrzan. To je jedino 

logicno objasnjenje, malo pre ste me odusevili nemojte sada da me razocaravate. Stvarno 

Nonsense clan u ovom Zakonu. Ovo se treba doraditi i preciznije definirati. Odnos je bio 14-

10-3 plus 7 iz nevecinske zajednice 34. Ako računate moj glas dva puta onda računajte i vaš.  

g.Uran Halimi – Posto je glasanje zavrseno, nema potrebe da se nastavlja diskusija, 

ocekujuemo odgovor od strane MALS-a. Prelazimo na sledecu tacku dnevnog reda. 

 

Deveta tačka dnevnog reda 

g.Uran Halimi – U okviru ove tačke imamo Eventualno, imate rec. 

g.Suada Bajrami – Nakon formiranja operativnog emergentnog centra, ja u ime grupe zena, 

trazimo da u ovom sastavu imamo i rodno predstavljanje, posto su svi clanovi trenutno muskarci, 

imajuci u vidu da su polovina populacije u Dragasu zene, trazimo da se ukljuci i jedna zena u 

ovom telu, time danas predlazemo g.Lindita Piraj, posto je sluzbenica za rodnu ravnopravnost. 

g.Naser Myrtezani - U ime parlamentarne grupe i lokalne uprave, trazim da se na dnevnom redu 

ukljuci “Razresenje Predsedavajuceg skupstine” i trazim od svih delegate da podrze ovu 

inicijativu. Obrazlozenje jeste da predsedavajuci skupstine se nije pridrzavao tacaka dnevnog 

reda sednica, takodje, imamo dva argumenta da se nije pridrzavao i to 20/01 nije glasao dnevni 

red sednice koji je sam potpisao i sazvao. 13/01 je napustio sednicu kada je ova tacka dosla na 

dnevni red, tacku koju je on sam glasao, potpisao i sazvao sednicu. Tako da danas, imajuci u 

vidu njegov pristup, trazim kao delegate u ime parlamentarne grupe i lokalne uprave da se 

predsedavajuci skupstine razresi. 

g.Jetmir Ajdini – Pozdrav svima, trazim od predsednia opstine i parlamentarne grupe LDK-a da 

objasne u vezi ponude koju su ponudili njihovoj najnovijoj clanici i sta je dobila za nagradu sto 

je presla iz LVV u LDK. 

g.Shpetim Hajredini – Mislim da je dovoljno ovakvih sednica proslo u proceduri, ljudi i 

populacija svaki dan odlazi iz opstine, poljoprivreda propada, dve glavne tacke ekonomskog 

razvoja koje opstine treba da pomogne jesu: poljoprivreda i turizam, tako da je vreme da se 

bavimo ovim problemima koji su svakodnevni, a ne da se bavimo pitanjima koji su vise politicka 

pitanja, tako da predlazem da na nekoj narednoj sednici diskutujemo za ove dve vazne tacke, 
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poljoprivreda i turizam. Da vidimo kakve su nase finansijske mogucnosti da pomognemo ove 

dve grane privrede, koje ce uticati da ove sektore odrzimo na njihovim nogama za neki period. 

Verujem da ovaj moj predlog ce se uzeti u obzir od strane izvrsne vlasti i ocekujem da na 

narednoj sednici imati ovo pitanje na dnevnom redu za diskusiju. 

g.Uran Halimi – Pozdrav svima, sto se tice inicijative za izglasavanje nepoverenja koju je 

pomenuo Naser Myrtezani, verujem da su u suprotnost sa sobom jer je bas ta njegova partija 

koja mi je obezbedila glasove, podrzala i predlozila, tako da ste vi slobodni da nastavite sa 

procedurom, nemam nista protiv te inicijative. Dok za gdj.Pajtesa zatrazio bih da uzme rec i 

da da obrazlozenje ispred njenih glasaca koji su je podrzali i pomogli, da da objasnjenje za 

rad njenog prelaska iz LVV u LDK. Imajuci u vidu da se sada obezbedila vecina glasova. 

g.Naser Myrtezani – Istina je da ste izabrani sa 17 glasova Za, ali niste se pridrzavali onoga 

za sto smo vas izabrali. Dali smo ti 17 glasova a ti da napustas sednice neznam kako 

moralno i politicki boravis vise tu. Pustio put drugome, nisi vise za tu. Zapocni procedure za 

razresenje. 

g.Uran Halimi – Sto se tice moralnog pominjanja, apsolutno nemate pravo da pominjete to 

pitanje, moral ste pokazali kakav imate, izdajom vaseg nacela, potpisa, dogovora prema 

LVV i svim glasacima LVV, sto se tice morala molim vas vise nemojte spominjati to 

pitanje. A sto se tice mog rada u Skupstini, ja jesam za rad sto je za dobrobit gradjana i 

opstine Sharr, ali sam vam vase politicke pazare vise puta dokazivao i predstavio u 

medijama, vase dogovore koje ste radili i nastavite da radite nikada vam ih necu podrzati. A 

sve ostalo sto je za dobrobit gradjana Shar bez obzira kojoj partiji pripadaju, ja sam tu da 

pomognem i radim. 

g.Miralem Rahte – Danasnji dnevni red je bio malo duzi, imali smo vise tacaka dnevnog reda, ja 

bih zamolio za jednu pauzu od 15 min, posto svi imamo potrebe da se malo otreznimo. 

g.Naser Myrtezani – Imam jednu sugestiju, nemojte govoriti Naser Myrtezani jer izgleda licno, 

recite Parlementarna grupa ili slicno, mi danas povlacimo predlog o razresenju predsedavajuceg 

skupstine, iniciracemo ovaj proces na drugoj sednici. 

g.Uran Halimi – Da li ime neko u vezi predloga o razresenju predsedavajuceg skupstine? 

Posto nema diskutanata, ovim zavrsavam danasnje zasedanje skupstine. 

 

Priprema:         Predsedavajući 

Stručna služba SO Dragaš               Uran Halimi 


